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O sile, jaka tkwi w orkiestrach dętych

Na II Warsztatach Artystycznych Orkiestr Dętych, które odbyły się w minioną niedzielę w
Pawłowicach, wzięło udział 140 młodych muzyków z kilku województw. O sile, jaka tkwi w
orkiestrach dętych, ich roli społecznej i wychowawczej w audycji rozmawialiśmy z organizatorami
warsztatów - Tomaszem i Pawłem Stefan, założycielami Fundacji Rozwoju Artystycznego w
Gorzowie Śląskim oraz z instruktorami i uczestnikami tego artystycznego spotkania.


